
 

 ØSTRE ØSTFOLD KRETS av Norges Speiderforbund 

 

Referat for utvidet kretsstyremøte i ØØK 14/6 
 

Sted:  Speiderborgen 

Dato/tid: 14/6 2016 

Møtesleder: Christian Tefre 

Referent: Christian Tefre og Michael Zetterlund 

Deltakerliste utvidet kretsstyre: 

Gruppe Representant 

1. Sarpsborg Ikke representert i møte 

Askim Speidergruppe Michael Zetterlund, Øystein Bøhler 

Borg Geir Larsen 

Fossekallen Michael Jensen 

Hafslundsøy Gry Thøgersen Løvvold 

Halden Trond Sydskogen 

Halden MS Ikke representert i møte 

Lande Wenche Talgø Syversen 

Marker Lene Jensen 

Mysen MS Fredrik Kristoffersen 

Rakkestad Jon Gunner Olsen 

Sarpsborg FSK Geir Magne Brautaseth 

Sarpsborg MS Thor Jan Olsen 

Skjeberg Eli Kristine Bekken 

Spydeberg Bjørnar Kjellman 

Tistedal/Aremark FA Ikke representert i møte 

Tomter Christian Tefre 

Trøgstad Flemming Hansen 

  

Fraværende kretsstyremedlemmer: Lill Emilie Lundsrud Hansen, Morten Nygård (meldt fravær) 

Saksliste 

Intro 
Kretsleder (KL) åpnet møte med og ønske velkommen. Videre informerte han om hvilken roller de forskjellige 

i kretsstyret (KS) har og litt om hvordan vi jobber.  

Kretsleder informerte også om overskuddet etter VANNvittig og om hvordan vi har bestemt og utbetale store 

deler av dette til gruppene. Hvordan gruppene tar det videre er opp til dem selv. Spørsmål henviste vi videre 

til kasserer. 

Det ble en veldig kort runde angående politiattester og litt om deltagelsen til ikke medlemmer på NSF 

arrangementer. Her informerte KL om NSF sitt opplegg rundt prøvespeider. En enkel og god måte og sikre 

alle patrer på ved foreldre hjelp under møter og turer. 
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Første punkt på agenda var høstforum.  
KS informerte om våre tanker og ideer rund dette samt noen datoer. Ideene ble godt mottatt.  Etter samtale 

og diskusjon kom det inn mange forslag, ideer og en dato ble satt.  Lørdag 22 okt. kl. 11.00 til 23 okt. kl. 

14.00. Sted var under møte usikkert, men siden datoen ble som den ble er Einarbu i Trømborg og Ytterbøl i 

Ørje de 2 det står mellom. 

Oppdatering etter KS møte 17/8: Einarbu var opptatt, så Ytterbøl er booket. KS + ombud vil bli invitert til å 

være med fra fredags kveld for å arbeide med forberedelser. 

Vider ble det bestemt at kretsen betaler for deltagelsene. Dette betyr at høstforum dekkes helt av kretsen. 

Antall frie (sponsede) deltakere er begrenset oppad til det antall stemmeberettigede medlemmer hver enkelt 

gruppe har på kretsting1. 

Forskjellige tema som kan være aktuelle på høstforum: 

 Kretskonkurransen 

 Landsleir 

 Kretsleir 

 Nye typer av aktiviteter 

 «Be a boss» 

 Rovertriathlon 

 Speideraksjonen 

 Vandrerturer 

 Våre eiendommer 

 TED-talk for ledere 

 Vervekampanje 

 Terminliste 

 Friluftsskole 

 

KS vil arbeide videre med de forskjellige tema og velge ut de som passer best for vårt 1.høstforum 

Høstforum er også startskuddet for valgkomitteen sitt arbeid 

Det ble også bestemt at vi skal lage et deltakermerke til arrangementet. 

Sak nr. 2 på møte var utenlands støtte. 
Michael Zetterlund presenterte kretsens ideer og tanker rundt dette. Han hadde også forberedt de 

søknadskjemaer og regler rund dette som KS tidligerehar kommet frem til. 

Dette syns alle var et bra opplegg og dette ble vedtatt. Informasjon og søknadsskjema vil bli publisert på våre 

websider.  

Oppdatering 17/8: Skjema og statutter publisert på ook.no under kretsstyret/øøk utenlandsfond 

Tredje saken opp denne dagen var NORD 2017  
Her var det ikke så mye info og kommer med. Jon Gunnar Olsen som er LOS for øøk frem til NORD 2017 

presenterte denne saken. 

                                                             
1 Gruppeleder og én valgt representant for hver påbegynt 10. betalende medlem i henhold til siste årsmelding.. 
Exempel: Gruppe med 19 medlemmer = 2 + 1 deltaker = 3 personer. Gruppe med 91 medlemmer = 10 + 1 deltaker.  
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Han presenterte seg selv og sin jobb som LOS. Han fortalte videre litt om hva staben jobber med og de 

ambisjoner og ønsker for leiren. Utover dette var det da ikke så mye mere info og gi om temaet.  

Han har foretatt en undersøkelse i kretsen. Han hadde fått en del tilbakemeldinger og jobbet nå med og gå 

igjennom disse svarene.  

Nå var det terminlisten som sto for tur 
Her ble det lagt inn noen punket og noe ble flyttet på.  

Legger med terminlisten så dere kan se endelig resultat der. 

Lederombudets årsplan var neste på lista. 
Siden Camilla ikke kunne delta på møte sendte hun meg en mail på sin plan. Jeg presenterte denne på møte 

og det ble ikke tatt noen videre stilling til dette på møte.  

KS skal gå igjennom planen på neste møte og gi Camilla en tilbakemelding etter dette. Det hørtes for så vidt 

helt ok ut. 

Siste var presentasjon av evaluering etter KK tropp 
Øystein gikk igjennom noe av tilbakemeldingene etter kk tropp.  Han forklarte kort om tankene og grunnen 

bak opplegget på kk tropp. Det ble ikke tatt noe diskusjon rundt dette. Dette passer seg bedre på høstforum.   

 


